



DR. KHALED M. AL-FADHALAH

Associate Professor

km.alfudhala@paaet.edu.kw

د. خالد محمد الفضاله

أستاذ مشارك

Resume

A faculty member in the Department of Educational Foundations and Administration at the College of Basic Education since 2016.

His interest in Comparative Education and Social Foundation of Education.

السيرة الذاتية

عضو هيئة تدريس في قسم الأصول والإدارة التربوية في كلية التربية الأساسية منذ عام 2016. تتمثل اهتماماته الرئيسية في التربية المقارنة والأصول الاجتماعية للتربية.

Education

المؤهلات العلمية

| | | | |
|------|--|------|---|
| 2015 | PhD in Education- Oklahoma State University-US. | 2015 | دكتوراه الفلسفة في أصول التربية- جامعة أوكلاهوما- الولايات المتحدة. |
| 2009 | Master's degree in Education- New Mexico State University- US. | 2009 | ماجستير في التربية جامعة نيو ميكسيكو- الولايات المتحدة. |
| 2000 | Bachelor's degree in Education- College of Basic Education. | 2000 | بكالوريوس في التربية - كلية التربية الأساسية. |

Work Experience

الخبرات الوظيفية

| | | | |
|------|--|------|--|
| 2021 | Associate Professor- Department of Educational Foundations and Administration. | 2021 | أستاذ مشارك- قسم الأصول والإدارة التربوية. |
| 2016 | Assistant Professor-Department of Educational Foundations and Administration. | 2016 | أستاذ مساعد-قسم الأصول والإدارة التربوية. |
| 2000 | Math teacher- Ministry of Education- Kuwait. | 2000 | معلم رياضيات- وزارة التربية- الكويت. |

Conferences and Courses

المؤتمرات والدورات التدريبية

| | |
|---|---|
| • Jan, 2020, Microsoft office 365. | • يناير، 2020، برنامج مايكروسوفت اوفيس 365. |
| • Jan, 2020, Microsoft teams. | • يناير، 2020، برنامج مايكروسوفت تيمز. |
| • Jan, 2019, curriculum writing, WIDS. | • يناير، 2019، برنامج الويدز. |
| • Jan, 2019, authoring and publishing in the digital age. | • يناير، 2019، دورة التأليف والنشر بالعصر الرقمي. |
| • Jan, 2016, ICDL. | • يناير، 2016، دورة برنامج التحليل الإحصائي SPSS. |

PhD Dissertation

The Sociocultural Influence on Attitudes Toward Wife Beating in Kuwait and The Implications for Kuwaiti Education

Articles

- 2021, The level of political knowledge among students at the College of Basic Education in the State of Kuwait in the light of some variables.
- 2020, The role of the College of Basic Education in the State of Kuwait in enhancing intellectual security among its students.
- 2019, The Reality of The Contribution of Extra-Curricular Activities in Enhancing Tolerance Values Among Students of College of Basic Education in Kuwait, From The Student's Perspectives.
- 2019, Representation Degree of Citizenship Values Among Students of The College of Basic Education in Kuwait in the light of Some Variables.
- 2019, The Status of Values System among Students of College of Basic Education in Kuwait
- 2019, The Social Status of Teacher from the Point of View of High School Teachers in the Capital Governate of the State of Kuwait

رسالة دكتوراه

مدى التأثير الاجتماعي والثقافي على الاتجاهات نحو ظاهرة ضرب الزوجات في الكويت، رؤية مقترحة للتعليم الكويتي.

مقالات علمية

- 2021، مستوى المعرفة السياسية لدى طلبة كلية التربية الأساسية في دولة الكويت في ضوء بعض المتغيرات.
- 2020، دور كلية التربية الأساسية بدولة الكويت في تعزيز الأمن الفكري لدى طلبتها.
- 2019، واقع مساهمة الأنشطة اللاصفية في تعزيز قيم التسامح لدى طلبة كلية التربية الأساسية بدولة الكويت من وجهة نظر الطلبة أنفسهم.
- 2019، درجة تمثل طلبة كلية التربية الأساسية بدولة الكويت لقيم المواطنة في ضوء بعض المتغيرات.
- 2019، واقع نظام القيم لدى طلاب كلية التربية الأساسية بدولة الكويت.
- 2019، واقع المكانة الاجتماعية للمعلم من وجهة نظر معلمي المرحلة الثانوية في محافظة العاصمة بدولة الكويت.
- 2019، واقع ظاهرة الغش في الاختبارات وعلاقتها بالالتزام الديني لدى طلبة وطالبات كلية التربية الأساسية في دولة الكويت.

- 2019, The reality of the phenomenon of cheating in exams and its relationship to religious commitment among male and female students at the College of Basic Education in the State of Kuwait.